

2026 Worship Ministry Class Registration

(Registration Deadline: 1/26/2026)

Name (English):	Name (Chinese):
Address:	L
Mobile#:	Email:
Church:	Today's Date:
Classes Enrolled:	
Mandarin 國語課程	
□ Piano Accompaniment 鋼琴伴奏 (\$240)	
□ Ukulele 烏克麗麗 (\$240)	
Cantonese 粵語課程	
□ Worship Leading 主領敬拜 (\$240)	
English 英語課程	
□ Guitar 吉他 (\$240)	
□ Worship Leading 主領敬拜 (\$240)	
Online Registration: http://www.newheartmusic.org/ministryclass	
Inquiry: info@newheartmusic.org 281.568.0831 ext 203	



2026 Worship Ministry Classes 敬拜事工課程

Details & Registration:

http://www.newheartmusic.org/ministryclass



New Heart Music Ministries

info@newheartmusic.org | 281.568.0831 ext 203 10815 Fallstone Road, Houston, TX 77099, USA



2026 Worship Ministry Classes 敬拜事工課程

Registration: http://www.newheartmusic.org/ministryclass

Registration Deadline: 1/26/2026

Mandarin Classes 國語課程

Piano Accompaniment 鋼琴伴奏

Instructor: Joshua Chua 蔡鈞聖 (Mandarin 國語授課)

7-Weeks, Tuesdays 7:30-9:00pm (2/3, 2/10, 2/17, 2/24, 3/3, 3/17, 3/24) Tuition \$240 | 6 students minimum

This seminar provides a fundamental guide for pianists to serve in church services. Students will learn basic skills and knowledge for piano accompaniment, including guitar chords reading, rhythmic accompaniment styles, introduction and ending, transitions between sections, background music for prayer, and pedaling. Participants must at least have some piano playing experience.

這個課程為教會鋼琴手提供了基本指引。學員將學習鋼琴伴奏的基礎技巧和知識,包括閱讀吉他和弦,節奏性伴奏法,前奏與結束,段落之間的轉接,禱告的背景音樂,和踏板的使用。報名者必須有一些鋼琴彈奏的經驗。

Ukulele 烏克麗麗

Instructor: Samuel Cho 卓卿聖 (Mandarin 國語授課)

7-Weeks, Wednesdays 7:30-9:00pm (2/4, 2/11, 2/18, 2/25, 3/11, 3/18, 3/25) Tuition \$240 | 6 students minimum

Whether for personal devotion or leading worship in a small gathering, the ukulele is an easy-to-learn, and highly expressive instrument that can enhance worship music. This course will guide you step by step to master essential skills, learn common chords and patterns, and confidently play both accompaniment and solo parts. Students must bring their own ukulele.

無論是個人靈修,還是帶領小型聚會敬拜,烏克麗麗都是一個輕巧、容易上手、表現力豐富的樂器,能為敬拜音樂增添美感。這門課將循序漸進地帶你掌握必備技巧,學會常用和弦與音型,既能作伴奏,也能獨奏。學生需自備烏克麗麗。

Cantonese Classes 粵語課程

Worship Leading 主領敬拜

Instructor: Czarina Cheng 鄭鎧賢 (Cantonese 粵語授課)

7-Weeks, Thursdays 7:30-9:00pm (2/5, 2/12, 2/19, 2/26, 3/5, 3/12, 3/19) Tuition \$240 | 6 students minimum

This course is to equip brothers and sisters with Biblical concepts of worship and fellowship singing. The course will cover leading techniques, conducting skills, worship sequence, and the use of musical instruments.

這課程是為裝備弟兄姊妹對敬拜和團契領詩的聖經觀念而設。我們會討論 領唱技巧、基本指揮法、敬拜流程的編排、及樂器的應用等。

English Classes 英語課程

Guitar 吉他

Instructor: Isaque Tseng 曾以撒 (English 英語授課)

7-Weeks, Tuesdays 7:30-9:00pm (2/17, 2/24, 3/3, 3/10, 3/17, 3/24, 3/31) Tuition \$240 | 6 students minimum

In this class you will learn the role of the acoustic guitar and the basic strumming patterns and chords for worship songs. Some experience is helpful, but not required. Students must bring their own guitar.

您會學習吉他的角色,撥弦樣式及和弦。學生需自備吉他。

Worship Leading 主領敬拜

Instructor: Jon Li 李維孝 (English 英語授課)

7-Weeks, Tuesdays 7:30-9:00pm (2/3, 2/10, 2/17, 2/24, 3/3, 3/17, 3/24) Tuition \$240 | 6 students minimum

This class is designed to equip you to lead others in worship by gaining a better understanding of the spiritual and practical elements of worship. We will cover topics such as "The Heart of Worship," how to prepare a worship set, and other important considerations of a worship leader.

這課程是為裝備弟兄姊妹更明白敬拜的屬靈意義與實用技巧。我們會討論敬拜的心、預備敬拜流程、及其他關於主領敬拜的課題。